
Retsudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 7. januar 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

B 14
Om udbud af statens advokatarbejde.
Af Preben Bang Henriksen (V) m.fl.

Samrådsspørgsmål D
Er ministeren bekendt med, hvorvidt en afregning på én sag er et udtryk for
det arbejde, der har været forbundet med den konkrete sag eller overafregnes
enkelte sager, for at have dækning på andre sager, der underafregnes?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Preben Bang Henriksen (V).

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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B 14  Samrådsspørgsmål D
Offentligt


